

學術研究倫理教育課程線上修習方式說明

Online Academic Research Ethics Education Course

本校 104 學年度 (含) 起入學之碩、博士班學生，均須於入學**第一學年結束前**修習「**國立清華大學學術研究倫理教育課程**」。請同學至網址：<http://ethics.nctu.edu.tw> 修習本項課程，該課程採網路教學方式實施，為 0 學分之必修課程。學生須通過課程測驗成績達及格標準，未完成本課程之學生，不得申請學位考試。新生請於**十月份起**登錄修習。

Students that are enrolled in the graduate and doctorate programs starting from (including) the 2015 Fall semester must complete National Tsing Hua University Academic Research Ethics Education Course **before the end of the first year of his/her enrollment**. Please refer to the following website to take this online course: <http://ethics.nctu.edu.tw>. This course is a 0 credit, mandatory course. Each student that has taken this course must obtain at least a passing grade for the course' s test. The students that have not completed this course are not allowed to apply for their Oral Defense. Please login the system to complete the course **after October 2016**.

操作步驟請點選網頁下方「新手上路」，說明，帳號為學號，密碼預設值為學號最後五碼

Please click "Mandatory Students" for further instructions on how to start taking this course. **The account No. is your student No., and the Default Password is the last five digits of your student No.**

相關連結



計畫相關

最新消息
計畫簡介
課程試閱

學習資源

相關網站
相關書籍
案例探討
世界主要大學研究倫理資訊
教學資源
課程發展計畫資料下載

新手上路

必修學生
Mandatory Students
註冊者
必修學校管理者

其他

常見問題
加入我們
聯絡我們
意見回饋
隱私權與資安政策



教育部校園學術倫理教育與機制發展計畫
網站維護：國立交通大學人文與社會科學研究中心

Copyright © 2012-2016

免修申請：

Apply for course exemption:

凡已加入校園倫理教育與機制發展計畫學校之學生入學本校碩博士班，原學校研究所階段，已修讀且通過本課程者，請至該網頁下載修課證明，於入學後兩個月內持修課證明文件至就讀系所辦理免修。

Students in graduate and doctorate programs who have already completed this course from other universities joined Research Ethics Education in during graduate studies are qualified to exempt from this course. Please download the certification of study from the website and hand it over to the office of your department for course exemption **within two months after the enrollment.**